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Abstract (en)
[origin: WO8800543A1] A mechanical device for stabilizing rail vehicles is used to change the position of the superstructure in relation to at least
one wheelset. At least one wheelset (9') is directly linked by a rod (1) to the superstructure, and the two control levers (3, 3') of a pair of wheels
are operationally linked with each other as a four-bar linkage and to a C-shaped control frame (10') as a torque rod. This stabilizing device of the
superstructure allows for increased speed in the curves and prevents the passengers from being affected in the curves by transversal accelerating
forces beyond a certain threshold value.

Abstract (fr)
Le dispositif sert à modifier la position de la caisse par rapport à au moins un essieu. Un essieu (9') est relié directement avec la caisse (1) par
l'intermédiaire d'une tringlerie. Deux leviers (3, 3') d'un essieu son reliés avec un cadre en C (10') à la façon d'une barre de torsion et constituent un
quadrilatère articulé en ce qui concerne le roulis et l'inclinaison latérale. Ce dispositif permet d'augmenter la vitesse dans les courbes et évite aux
passagers d'être exposés à des accélérations latérales dépassant une valeur de seuil déterminée, dans les courbes.
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